
Balzaretti: Emocje z derbów dały zrozumieć pewne rzeczy
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Federico Balzaretti był na początku sezonu najbardziej krytykowanym

graczem Romy. Wszystko uległo zmianie w derbach, w których zdobył

bardzo ważnego gola. Obrońca Giallorossich udzielił wywiadu dla

programu "Drybling" w Rai2.

 

26 maja...

- Pokonanie tej porażki było naprawdę trudne, to był cios. To był bardzo ciężki

moment, gdy łatwiej było odejść niż zostać. Jednak byli ludzie, którzy wierzyli. W

tym sezonie wszystko idzie dobrze, jednak nogi twardo na ziemi.

 

Rudi Garcia.

- Ma wielki charakter, wie czego chce i wie, jak to osiągnąć, obdarzył zaufaniem całą

grupę. Jest dla nas przykładem, a najlepszą rzeczą dla trenera jest bycie

wiarygodnym. Jeśli nie jesteś wiarygodny, grupa za tobą nie podąża.

 

Reprezentacja i możliwość wyjazdu na mundial.

- Mam nadzieję, pracuję w tym celu.

Rasizm.

- Nigdy nie widziałem epizodów rasizmu wewnątrz szatni. Musimy być przykładem i

uczyć dzieci, sądzę, że z biegiem czasu sytuacja się poprawi.

 

Gol w derbach.

- Cieszę się, że pojawiły się te emocje. To pozwoliło nam zrozumieć wiele rzeczy, jak

przeżywamy mecze i nasz profesjonalizm, jak również szanse przeżycia takich

momentów.
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